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Årsmelding for Alvdal skytterlag 2012. 
 
 

Stormoen skytebane fredag 30. november kl.19.00. 
 

 
Sakliste:  
 

1. Åpning og konstituering 
2. Årsmelding for Alvdal skytterlag for 2012 
3. Årsmelding fra ungd.utvalget og rapport fra jegerrelatert virksomhet 
4. Regnskap for 2011 og 2012 

Styrets innstilling til vedtak: De framlagte revisjonsrapporter tas til underretning og 
regnskapene godkjennes.  

5. Kontingent for 2012 
- Styret innstiller på uendrete kontingentsatser 

6. Innkomne forslag 
a. Fra styret:  

Prinsipiell avklaring vedr. framtidig leieavtale mellom Alvdal skytterlag og 
Alvdal JFF. Dette gjelder bl.a. spørsmålet om Alvdal skytterlag skal stå 
som eiere av standplassoverbygget på lerduebanen samt bunker for 
kastemaskin og gapahuk eller om Alvdal JFF skal stå som eiere av alle 
installasjoner knyttet til disse anleggene med en ev. eierandel for Alvdal 
skytterlag 

7. Budsjett. Styrets forslag til vedtak: Det framlagte forslag til budsjett vedtas. 
8. Valg. valget ledes av leder i valgkomiteen Sverre Trøan 
 
Vedlegg: Resultater 2011 

 
 

Årsmelding for Alvdal skytterlag 2012. 
 

1. Styret i 2012: 
-  Hans Sollid    11-12   12 leder  
- Agnar Kveberg   11-12   12 forr.fører 
- Øyvind Randen   12-13   12 sekretær  
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- Gunnar Bråten   11-12   12 nestleder  
- Ingvar Brohaug   12-13   12 som leder i ungdomsutvalget  
- Geir Inge Steien   12-13              12-13 styremedlem 
  
- Roar Steihaug                        13                   varamann 

 
- Ungdomsutvalget:  
- Ingvar Brohaug   11-12   12 leder  
- Tor Arne Reinertsen   11-12  
- Jan Erik Bjørn   12-13  

 
- Kontakt skifelt:  
- Agnar Kveberg   12  

 
- Banekomite:  
- Per Dalåsen    12-13   leder  
- Per Westgård    11-12  
- Arve Røsten    11-12  

 
- Revisorer: Gert Nordtun og Ingar Moldstad. 12. 

 
- Valgkomite:  
- Sverre Trøan               10-11-12  leder i 12 
- Karstein Skundberg               11-12-13 
- Bjørn Olav Frank  12-13-14 

 
 
Andre funksjoner i laget (ikke på valg):  
Sponsoransvarlig: Hans Sollid  
WEB-ansvarlig: Øyvind Randen  
Vaktmester skytterhuset: Per Gunnar Haug 
Banemester: Per Dalåsen.  
Kommunikasjon/elektronikk: Per Westgård  
Ammunisjonsforvalter: Hans Sollid 

 

2. Styrets virksomhet. 
Det er i perioden holdt 5 styremøter og behandlet  27 saker.  

3. Kurs/møter. 
Hans Sollid deltok i ombudsmøte i Hessdalen lørdag 10. desember.  
 
4. Skytebanene: 

Stormoen skytebane.  

I løpet av sommeren byttet vi server både på grav og standplass på 200m.og foran  
Østlendingenfinalen også anskaffet tre nye PC-er. Det er også anskaffet - ikke 
montert -  overspenningsvern både på 100m og 200 m. 

Kobberledningen for jordinga ved skytterhuset er gravd ned.  
Flaggstanga knakk og er byttet ut med ny.  
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På feltbanen/lerduebanen/finfelten på skytebanen  har vi justert det siste mht 
standplass, voller og figurstativer. Nye rammer er laget for finfelten.  
Stolper og tall over skivene på gml 300 mer fjernet.  Det er ryddet skikkelig bak vollen 
på 200 m med gravemaskin. Banemester Per Dalåsen har nedlagt et stort arbeid her. 
 
På ett av langholdene på Skurlagsstevnet er det satt ned stolper for oppsett av duk 
som bakgrunn i tilfelle flere snøfattige vintre. johannes 
 
På skytterhuset har vi malt samtlige vinduer, omramminger rundt dører og taket. Et 
betydelig løft som ga et veldig positivt resultat. På skytterhuset er det også i 
forbindelse med Østlendingenfinalen installert to projektorer med lerret. 
 

 
Miniatyrbana på samfunnshuset: Prosjektet med elektroniske skiver er fullført. 
Prosjektleder har vært Gunnar Bråten. Vi har all grunn til å være fornøyde med 
denne investeringa, sjøl om ikke alt har gått helt etter boka mht leveringen fra KME. 
Det er lagt matter og malt gulv og det arbeides med en løsning mht å få disponere 
den store skuespillergarderoben sammen med Alvdal JK. Dette vil lette på trykket der 
nede i kjelleren betydelig. 
 
5. Statistikk  
Klassevis fordeling i 2012  

1 2 3 4 5 V55 V65 V73 R ER JR Asp 

273 14 9 5 1 5 5 1 9 16 8 36 

 
Vi har registrert deltakelse fra Alvdal skytterlag på i alt 86 (72) stevner. her finner vi 
deltakelse fra i alt  43 (53) skyttere. Det er registrert 592 (453) enkeltresultater.  
 

2012 2010 2009 2008 2007 2006 2005 2004 2003 2002 

592 453 615 558 544 563 561 580 725 748 

 
Hans Sollid har flest enkeltstevner med 53 
 
330.550 skudd for DFS i trening og konkurranser + oppskytinger/treninger 
 
6. Våpensituasjon.  
Den er uendret og vurdert til å være tilstrekkelig for vår virksomhet idet vi oppfordrer 
alle å skaffe seg egne våpen.  
 
7.     Elektronikk 
Vi ser via våre regnskap at det koster å drifte elektronikken på skytebanen og 
elgbanen. Bare oppgraderinga av elektronikken på 200 m kostet rundt 20.000 kr. 
Drifts- og investeringsmidlene på 100m tas også i år i sin helhet fra inntektene fra 
jegerprøver/treningsskyting. Dette finansieres i sin helhet via en felleskonto. Vi har 
slått sammen 100m og elgbanen i ett driftsområde i samarbeid med Alvdal JFF. 
Dette fungerer veldig bra.  
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7. Arrangement. 
Året har gitt oss store utfordringer mht antall arr . og kompleksitet. Igjen har vi vist at 
vi har en meget høg kompetanse å høste av når alle legger bredsida til slik som dette 
året.  
 

1. Samlagsstevnet i feltskyting søndag 18. mars med bare 81 skyttere. 
Stevnet ble vunnet av vår egen Roar Steihaug etter imponerende skyting. Det 
ble også klasseseire til Kristian Brohaug i kl. rekr., Hans Sollid i V65 og Sverre 
Trøan i V73. Både stevnelederen Gunnar Bråten og medhjelper og speaker 
Ingvar Brohaug valgte å konsentrere seg om å arr. stevnet. 

2. Skurlagsstevnet felt lørdag 31. mars med 127 (148) deltagere. Stevnet 
vunnet av Odd Arne tangen, Høland&Bjørkeangen.Lokale klasseseire til 
Sondre H hagen og Kristian Brohaug. Stevnet gikk under svært vekslende 
værforhold med bar bakke oppover i lia også i år. . Dette gjorde at vi kuttet ut 
det beryktede langholdet.  

3. Alvdalstevnet bane, 8.-9. mai med 171 (172 - 212) deltagere. Stevnet vunnet 
av Roger Størseth, Lånke med 348 p. Klasseseier til Hans Sollid i V65. 

4. Jaktfeltstevnet, lørdag 9. juni i samarbeid med Alvdal JFF. 86 (75) 
deltagere. Stevnet gikk fint med et opplegg bl.a. fra standplass på feltbanen .  

5. Lagmesterskap skogsløp med skyting ble arr, nærmest som en oppvisning i 
forb. med rep. i Østlendigen. 

6. Veteransamlinger – bane. Vi har stått som arr. av ei veteransamling bane for 
Nord-Østerdal skyttersamlag. Vi har vært tre-fem veteraner som har møtt her 
til et sosialt fellesskap. 

7. Østlendingenfinalen søndag 9. sept. Her gjorde vi grundige og nødvendige 
forberedelser og arr. stevnet til alles tilfredshet. Finalen ble vunnet av Marius 
Mellembakken, Løiten. Sondre Hagesveen Hagen (ER) og Hans Sollid (V65) 
eneste lokale klassevinnere. 
 

Skytingens Dag ble ikke arr.  
 

8. Sportslig virksomhet  
Vi redegjør i detalj for dette i resultatvedlegget, men nevner at året har hatt mange 
høydepunkter. Det begynte med at vi hadde hele 27 skyttere framme på standplass 
på Samlagsstevnet 15 m i Vingelen. I vesentluig grad skyltes dette 
rekrutteringsskytterne. Det er vel rekord i Alvdal skytterlag. Roar som ble 
samlagsmester på felt på hjemmebane med klasseseire for Hans Sollid(V65), Sverre 
Trøan (V73) og Kristian Brohaug (R). På samlagsstevnet bane var vi hele 21 
påmeldte skyttere.  
Toppen rent sportslig fikk vi under Landsskytterstevnet på Voss der Roar Steihaug 
vant mesterskapet i V55 på felt. Ikke nok med det, Agnar Kveberg slo til som "gjedda 
i sivet" og ble nr 6 og medalje.     
Ellers vil dette være gjennombruddssesongen for Sondre Hagesveen hagen. Vi 
redegjør nærmere for det under ungd.utvalgets virksomhet.  
Tendensen har gjennom hele sesongen vært meget god deltakelse på alle stevner. 
Her finner vi veldig mye positivt.  
 
Bjørnen-cup: Vi har ikke deltatt der i år pga manglende interesse sist år..  
 
9. Sponsing 
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Alle sponsorene fortsetter bortsett fra at det usikkert rundt Arbeidets Rett. Vi har ikke 
klart å skaffe de tre abonnementene som var kravet. Det bør jobbes iherdig får enten 
å oppfylle dette målet eller skaffe en sponsor som bidrar med et tilsvarende beløp 
(kr.5.000) 
 
10. Hjemmsida www.alvdalskytterlag.no  
Trafikken er imponerende stor og pr. 27.11.201 har vi bokført 171 230 treff (145 805 
treff i 201). Styret har vurdert å gå over på et DFS-opplegg, men har funnet at det har 
så mange begrensninger at vi har droppet dette i påvente av et ev. nytt opplegg fra 
DFS. Ulempen med det opplegget vi kjører i dag er at det er bare to som kjenner 
hvordan det fungerer.  
 
11. Organisert trening/rekruttering 
Det har vært lagt opp til organisert trening innendørs og utendørs for 
rekrutteringsskytterne med meget godt frammøte. Vi henviser her til årsmeldinga fra 
ungd.utvalget. For seniorene har det også i vinter og sommer vært et  rel. beskjedent 
oppmøte. Dette tok seg som vanlig opp utover mot Landsskytterstevnet. Men nå etter 
at de elektroniske skivene er montert, har vi endelig avtalt en felles treningskveld for 
seniorskytterne. Bare det er lovende. 
 
12. Stevnedeltakelse 
Mange av våre skyttere er flinke til å reise ut på stevner. Flest bokførte stevner har 
Hans Sollid med 53 Liste over deltakelse på stevnet med resultater og pengepremier 
blir i år delt mellom stevner som tilhører det gamle systemet (Admin-programmet) og 
det nye via DFS-påmelding med personlig ID. På dette systemet kan hver enkelt 
skytter gå inn på sin side og sjekke ut alt om stevnedeltakelse og premiering. Listene 
fra ADMIN-systemet blir lagt ut på nettet før medio desember.  
Tallene viser en imponerende aktivitet med resultater fra 86 (70) stevner utenfor laget  
Slår vi sammen alle enkeltstarter eks. egne arr. kommer vi opp i 592 (453). 
 
13. Profilering 

Ordningen med at t-shirts, gensere og jakkker selges direkte fra Alvdal-Tynset 
Sport uten omkostninger fra oss utover trykking av transfers fungerer fint. 
Ordninga med gratis T-shirts til nye medlemmer fortsetter. Det er mange som har 
skjerpet seg mht montering av merker på våpen, og bra er det. 
 
 

14. Gave 
Alvdal skytterlag mottok i vår  ei storslått gave fra familien etter avdøde Erling 
Flaten. Gaven var midler som ble gitt i forbindelse med begravelsen. Styret har 
bestemt at pengene skal brukes til elektroniske skiver på 15 m. der gaven blir 
markert med en egen plakat. Vi retter en stor takk til familien for denne gaven. 

 
15. Utleievirksomhet/vaktmesterfunksjonene 
Vi har leid ut banen til ett stort arr. som ikke er knyttet opp mot skytesporten.  
Rockekonserten Live Stock 12.-15.07.12. Dette er det femte året på rad. Erfaringene 
er fortsatt positive. Oppslutningen om arr var rekordstort. Slitasjen på anlegget er 
minimal. Arr. har allerede fått innvilget sin søknad om konsert også neste år til 
samme tid.  
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Katrine Tollan organiserer utleie av skytterhuset på en utmerket måte. Badrani Digre 
fortsetter som renholder og gjør en fin jobb.  
      
Per Dalåsen gjør en kjempejobb som banemester og viser med all tydelighet hvilke 
ressurser som ligger i pensjonistene. 
 
Per Gunnar Haug har fungert fint som vaktmester på skytterhuset. Badrani Digre  er 
ansatt som renholder på skytterhuset. 
Septikkummen mangler fortsatt overfallsrør og kan derfor gå full på tider. Det har vi 
unngått i år. Dette med overfallsrørene er av de tiltak vi må ta tak i til neste sommer. 
 
15. Skytterhusets Venner/skytterfest.  
Skytterhuset driftes av skytterlaget gjennom at Skytterhusets venner tar seg av 
cateringvirksomheten knyttet til våre arr. Dette fungerer veldig bra. 
Ekstra geledig var det at vi i år endelig hadde en skytterfest. Oppmøtet med litt under 
30 var bra, men i hadde ikke klart å mobilisere den gamle garden. Det må være 
målet neste år. De tre initiativtakerne Silje, Gudlaug og Katrine fortjener all honnør for 
at vi for første gang siden 2008 hadde skytterfest. 
 
 
16. Avslutning 
 
Året som har gått har vært et meget godt år for Alvdal skytterlag.  
Vi fortsetter å kjøre med en ny ledelsesmodell med å slå sammen funksjonen som 
leder og kassere og i tillegg en stor del av sekretærfunksjonene inn under samme 
person. Dette er fortsatt ressurskrevende for ledere. Vi har lykkes bedre med å 
fordele arbeidsoppgavene i år. Agnar Kveberg fungerer utmerket som 
forretningsfører, og det er vi meget godt fornøyde med. Han gjør en kjempejobb.   
 
Styret ser det potensialet for avlasting for leder som ligger i omlegging av påmelding 
og stevneregistrering inkl. pengepremiene via DFS-systemet. I tillegg har styret 
vedtatt å forenkle ammunisjonsomsetningen slik at all ammo fra Norma og Laphua-
produkter selges direkte over disk mot kontant betaling uten å gå vegen om 
fakturering fra Alvdal skytterlag. Skytterne skal sjøl sørge for å sende inn 
kassalappen sammen med et lite skjema, så vil amm.subsidiene bli tilbakebetalt 
månedsvis.  
  
Året som har gått har når alt kommer til alt vært et godt år sportslig for Alvdal 
skytterlag. Deltakelsen på stevner er fortsatt bra og lover godt for de kommende åra. 
Men vi savner flere aktive fra kl. 3-4, både på trening og ute på stevner. 
 
Det er derfor all grunn til å takke alle tillitsvalgte, sponsorer og ellers alle som har 
hjulpet oss i det året som har gått. 
 
 
Alvdal, 27.11.2012 
 
For styret 
 
Hans Sollid/s    
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Leder/kassere/delvis også sekretær  
 
 
Årsmelding for ungdomsutvalget 2012 
 
Utvalget har i perioden bestått av: 
Ingvar Brohaug – leder 
Jan Erik Bjørn 
Tor Arne Reinertsen  
 
Trening innendørs og utendørs: 
Treninga startet opp igjen i november med trening på tirsdager for de yngre. I starten 
var den første gruppene forbeholdt skyteskolen. Totalt 21 skyttere deltok på våre 
skytinger inne. Vi gjennomførte også en intern serieskyting i vinter der alle skjøt en 
avsluttende 10-skudd, og 2 av 4 kvelder var tellende i sammendraget. Treninga 
fortsatte utendørs på 100m med 2 grupper, og gikk mer eller mindre 
sammenhengende utover våren og sommeren, med forholdsvis bra oppmøte noen 
ganger.  
 
Skyteskole: 
Også i år har vi hatt skyteskole som startet i november 2011. Opplegg gikk over 5 
kvelder. 11 skyttere deltok, og hovedinstruktører har vært Ingvar og Tor Arne. Etter 
fullført skyteskole fikk disse et tilbud om å være med de ordinære treningsgruppene 
utover sesongen.  
 
Våpen: 
Denne sesongen lånte laget ut 2 stk Jr Sauer 6,5, og i tillegg det lagsvåpnet som vi 
allerede har, til 3 rekrutter. Dette var vellykket siden alle våpnene ble godt brukt 
gjennom sesongen. Pga at rekruttene må skyte med .22 så har det ikke kommet flere 
som har hatt behov for å låne disse våpnene, derfor har det vært de samme som har 
lånt våpnene de siste 2 årene.  
 

Avslutning/resultater: 
Også denne sesongen har det vært mange av de yngre som har deltatt på stevner, 
men dette året har vi også markert oss meget bra på stevner både lokalt og utenfor 
vårt samlag. Vi mange og gode skytter i klassene asp, rek, og eldre rek, og har i de 
fleste stevner lokalt vært et av de ledende skytterlagene! I de neste årene vil målet 
vårt være at vi også skal ta et godt grep på klassen junior, og fortsette å være helt i 
toppen på lagskytinger for de yngre på 15m, felt og bane! 
 
I år fikk vi også ny medlem av 350-klubben ved at Sondre H. Hagen skjøt dette i 
sommer, dette er det bare Geir Inge Steien som har klart tidligere. Men det som 
huskes best var seieren på lagskytingen på samlagsstevnet i sommer. Sondre, 
Morten Reinertsen og Hans Sollid deltok på laget som vant, dette er første gang på 
minst 15 år at vi tar en lagskytingsseier på samlagsstevnet. Og det mest gledelige er 
at vi fremover trolig ikke behøver å vente så mange mnd før dette igjen kan skje!  
 
Sondre deltok på laget som ble nr. 3 på samlagsskytinga under LS på Voss og han 
satte kronen på verket med å vinne kl. e.rekr. under Østlendingenfinalen.  
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Styret vil til slutt gratulere alle ungdomsskytterne med innsatsen i 2012, og ønsker 
lykke til med en ny begivenhetsrik sesong. 
 
 
Alvdal 24.11.12 
 
For ungdomsutvalget 
 
 
Ingvar Brohaug – leder 
 
 
 
Sak 8. Valg 
Valget blir ledet av leder i valgkomiteen Sverre Trøan 
 


